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Resultaten
bevragingen
De bevragingen bij de leerlingen en
leerkrachten van de school gebeurden in de
loop van de voorbije maanden en leverden
ons heel wat informatie op over hoe zij de
toekomst van ons groene domein zien: de
leerlingen willen voldoende ruimte om te
sporten en te spelen, plekken om te schuilen of
even alleen tot rust te komen, en zitplekken om
samen met hun vrienden te chillen. 

Onze leerkrachten willen meer
plaatsen waar er buiten les kan
gegeven worden, een moestuin en een
kruidentuin, een Finse piste, veel ruimte
om te sporten, picknickplaatsen en
een troostplek om onze collega’s te
eren die niet meer onder ons zijn.



NIEUWSBRIEF JUNI 2024

w w w . d a v i n c i c a m p u s . b e / m o s

MOS op Da Vinci
“Die MOS-werkgroep, wie zijn dat nu eigenlijk?”, zult u
zich misschien afvragen.
We zijn met een hele bende Mossers: leerkrachten,
leerlingenbegeleiders, ondersteunend personeel, ...
Een uitgebreid team dus, waar iedereen volgens eigen
talenten een bijdrage levert op hun eigen manier en
tempo. 

In alfabetische volgorde: Els Ameels,
Jerina Baekelandt, Hanne Baele, Maud
Cosijn, Aaron De Bock, 
Dot Depraetere, Michiel De Smet, Tijl
Duplessis, Caroline Fouquet, Philip
Quarles van Ufford, Renée Rogge, Peggy
Schollaert, Sappho Segaert, Katrien
Spileers, Annick Turpin, Hilde Van
Rechem, Lynn Verledens, Sabrine Zarti, en
de ledenlijst blijft groeien.

Ook zin om mee te helpen?
Ga naar https://davincicampus.be/mos/
en meld je aan op de helperslijst!
Vragen? Spreek ons aan op school of via
Smartschool.
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Stand van zaken
Wat hebben we de voorbije maanden gedaan?
Dankzij de MOS-begeleiding van Provincie Oost-
Vlaanderen konden we een traject lopen om
onze groene dromen concreter te maken. 
Ontwerpers Katinka ‘t Kint en Diëgo Van de
Keere  kregen een rondleiding op het domein en
gingen met onze wensen aan de slag. Het
resultaat was een ‘praatplan‘ dat voorgesteld
werd op onze Opendeurdag. De vele
enthousiaste reacties van de bezoekers deden
ons nogmaals beseffen dat dit echt wel leeft bij
de leerlingen, ouders en collega‘s, en dat
iedereen ernaar uitkijkt om ons domein op een
nieuwe manier te gaan gebruiken.
Met dit plan achter de hand vulden we een
aanvraagdossier in, om een subsidie te
verkrijgen in het kader van de oproep “Natuur in
je school“, bij het Vlaams Departement
Omgeving, bij minister Z. Demir. 
Nu is het afwachten of we inderdaad ook
financiële ondersteuning zullen krijgen om ons
project te realiseren. Normaal gezien krijgen we
hierover bericht in de loop van de maand juli.
Maar ook indien we dit niet krijgen gaan we
enthousiast aan de slag, vanaf december 2024.
Maar ook


